
 

 

  GREIPSTAD IL 
Referat styremøte – håndballgruppa 

Tirsdag 03. september 2024 kl. 18.00 - 21.00. 

 

55 – 24 Referat fra forrige møte  

Godkjent  

Til stede: Randi Lian, Hilde Langfeldt Sunde, Ronny Homme, Preben Olsen, Eva 

Marie Lund, Reidun Kristiansen, Anette Vatle, Anne Marit Kulien 

Ikke til stede: Tone Ramsland, Jorunn Scheie, Kenneth Tønnesland 

56 – 24 Leders 5 minutter 

Vi gjennomgikk på nytt hva de ulike verv i håndballstyret innebærer. Det er viktig at 

den som har vervet «eier» det. Han/hun må gjerne delegere, men det er 

hans/hennes ansvar. Vi mangler en person på SoMe og 2 personer på arrangement. 

Dette må vi jobbe med å få på plass så det ikke blir så mye på de andre i styret.  

Keepertrening på tvers av lag/klubb? Hilde jobber videre med dette.  

Har vi kontroll på årshjulet: 

 

Framover vil vi jobbe mer med årshjul. Arrangement og dommeransvarlig skal lage 

sitt eget for de oppgaver som er viktige i sitt verv. Sekretær jobber og med å lage 



 

 

årshjulet enklere. Vi vil gå gjennom årshjulet nøye på hvert styremøte slik at vi ikke 

glemmer noe.  

Hilde har kalt inn til Klubbledermøter/lagmøter. Møtet er onsdag 4/9 kl. 17.  

57 – 24 Økonomi 

Månedsrapport økonomi – ingen gjennomgang av dette.  

58 – 24 Spill og trening 

Høstens trenermøte: Eva lager powerpointen til møtet. Vi sender inn forslag til slides 

dersom noe bør tas opp. Dato: 11. september kl 20. Anette kaller inn. Et av punktene 

er at alle lag må ha foreldremøte på høst og vår. Styret vil stille opp på disse for å 

fremme visjon, verdier og diverse saker som er viktig for klubben.  

59 – 24 Dommerkontakt 

Kurs på klokka/Live i sekretariatet: Ivar Hagen kommer, lagt ut på 

trenerside/foreldrekontaktsiden. Anne Marit purrer slik at flest mulig kommer på dette.    

60 – 24 Organisasjon 

Kiosken er så å si klar til sesongstart. Den blir helt klar til første kamp med åpen 

kiosk.  

Tornby: Vi er klare for årets turnering. Alt er i rute og klart.  

Toalettrulldugnad: Kommet inn spørsmål om vi kan ha toalett- og tørkerullpapir i år. 

Det ønskes og at etter alle på laget har solgt 2 sekker, så går resten til laget. Vi må ta 

kontakt med Svein-Arild og be ham kjøpe inn nok til årets dugnad. Årets dugnad skal 

vare i 2 uker i oktober. Tone lager infoskriv angående dugnaden.     

61 – 24 Marked  

Marked ønsker ikke å ta på seg SoMe-oppgaver. Vi leter etter en blant de lag som 

ikke er representert i styret.      



 

 

62 – 24 Eventuelt  

- Svane cup – kan dette bli en sponset turnering? Styret vedtok at Svane cup 

blir en sponset turnering for de eldste lagene (fra J/G13) i 2025 som et 

prøveprosjekt. Egenandel kr 1500 pr spiller. Vi tar dette opp på høstens 

trenermøte.  

- Regler for å bli sendt hjem ved usportslig opptreden, hvem tar regningen ? 

Dette må samkjøres med fotballen/hovedstyret da det bør være likt i hele 

klubben.  

- Klubbhuset: Vi har nesten alt klart på Klubbdrift, nivå 1. Vi begynner nå på 

neste bolk: rekruttering.  

- Dommere ønsker nytt dommertøy. Dette må betales av GIL håndball. Hilde 

sender over spesifikasjonene/ønskene til Ronny. De ønsker bla Hummel. Vi 

sjekker opp i dette.  

- Kommet inn forespørsel fra en trener om å ta «Trener 2»-kurset. Kurset koster 

Kr 17 990. Styret sier ja til dette da vi ønsker utdannede trenere og oppfordrer 

samtidig alle trenere til å «Trener 1»-kurset og «mini-ring»-kurset.  

- TH-laget ønsker å lage en Instagram-konto for TH-laget i Bodø på 

landsturneringen. Styret sier ja til dette.  

- Vi ønsker et nytt Skadeforebyggende kurs, Hilde sjekker ut datoer.    

- Kan lag overnatte i Nodelandshallen? Ingen lag kan overnatte i hallen pga 

branninstrukser osv. Lag kan overnatte på klubbhuset på Hortemo. Dette 

formidler vi til alle trenere på trenermøtet onsdag 11/9.  

- Styret må stille opp på Anja Edin-foredraget. Vi spør Framsteg om de ønsker å 

komme om vi har flere ledige plasser 


